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Vragen van het statenlid Anton Geluk (CDA) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 

AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2017 nummer 143. 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-

ment van orde inzake extra maatregelen 

tegen ganzenoverlast  
 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 4 januari 2017)  

1. Kan het college aangeven hoe groot 
de vraatschade door wilde ganzen in 
Zeeland was in 2016? 

1. Nee. De volledige cijfers over 2016 zijn nog 
niet bekend. Dat is pas april/mei 2017 het 
geval, bij de verantwoording van het Fau-
nafonds. Via het Faunafonds hebben wij 
overigens geen indicatie gekregen dat de 
beschikbaar gestelde middelen (drastisch) 
worden overschreden. 
 

2.  Is het college het met ons eens dat ex-
tra maatregelen noodzakelijk zijn wan-
neer in Zeeland de vraatschade door 
wilde ganzen is toegenomen. Zo ja, 
welke extra maatregelen gaat het col-
lege nemen om de vraatschade terug 
te dringen? 

2. In Zeeland zijn over het ganzenbeheer af-
spraken gemaakt in het Ganzenakkoord. 
Afgesproken is om dit beleid te evalueren 
en op basis daarvan de maatregelen, zo 
nodig, aan te passen. De evaluatie is dit 
jaar voorzien, na het beschikbaar komen 
van de volledige cijfers over 2016. Wij stel-
len voor de uitkomsten van deze evaluatie 
af te wachten en daarop nu niet vooruit te 
lopen. 
 

3. Hoe staat het college tegenover drasti-
schere maatregelen zoals het afschie-
ten en/of vergassen van ganzen door 
koolstofdioxide? 

3. Het afschieten en vergassen van ganzen 
wordt in Zeeland al toegepast. Voor beide 
maatregelen zijn ontheffingen verleend. De 
ontheffing voor het vergassen is door de 
rechtbank vernietigd omdat dit in strijd was 
met de geldende wet- en regelgeving. 
Daarom was vergassen in 2016 niet moge-
lijk. De jaren daarvoor heeft dit wel plaats-
gevonden. Deze omissie in wet- en regel-
geving is gerepareerd in de per 1 januari j.l. 
van kracht geworden Wet natuurbescher-
ming. De Faunabeheereenheid (FBE) 
Zeeland werkt op dit moment aan een 
nieuwe ontheffingsaanvraag voor het verg-
assen van ganzen. De verwachting is dat 
dit in 2017 weer toegepast kan worden. 
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